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ΕΠΙΣΤΟΛΗ npos 4 υπουργού5 ίο 2002, για να αποτρέπονται «συμφορήσει$ από ολιγάριθμα άτομα»

Και ο Σημίτης υπέρ «θεμιτών 
περιορισμών» σε διαδηλώσεις

Της ΑΛΙΚΗΣ ΜΑΤΣΗ

Και το ΠΑΣΟΚ ως 
κυβέρνηση 
οχεβίαζε τον 
περιορισμό των μικρών 

διαδηλώσεων και 
μάλιστα διά 
νομοδεπκού πλαισίου.

Παρά την αντίθεση που εκ
φράζει σήμερα το κόμμα της α
ξιωματικής αντιπολίτευσης 
στην πρόταση-πρόσκληση του 
υπουργού Δημόσιας Τάξης Β. 
Πολύδωρα προς όλα τα κόμμα
τα, τους συνδικαλιστικούς και 
κοινωνικούς φορείς σε διάλογο 
για το θέμα, ο πρώην πρωθυ
πουργός Κ. Σημίτης είχε απο- 
στείλει επιστολή στους συναρ- 
μόδιους υπουργούς, με ημερο
μηνία 18 Νοεμβρίου 2002, στην 
οποία ζητούσε τη συγκρότηση 
νομοπαρασκευαστικής επιτρο
πής, προκειμένου να καταρτι
στεί σχετικό νομοσχέδιο, με το 
οποίο «να διασφαλίζεται η διε
ξαγωγή της κινητοποίησης σε 
θεμιτά πλαίσια».

Η επιστολή
Στην επιστολή (που δημοσι

εύτηκε χθες στο «Παρόν») και 
απευθυνόταν στους τότε υπουρ
γούς Εσωτερικών Κ. Σκανδαλί- 
δη, Δικαιοσύνης Φ. Πετσάλνι- 
κο, Μεταφορών Χρ. Βερελή 
και Δημόσιας Τάξης Μ. Χρυσο- 
χοϊδη, με κοινοποίηση στον τότε 
γραμματέα του υπουργικού 
συμβουλίου Σ. Κοσμίδη και τον 
τότε νομικό σύμβουλο του πρω
θυπουργού καθηγητή Γ. Παπα- 
δημητρίου, ο κ. Σημίτης ανέφε
ρε συγκεκριμένα:

«Αγαπητοί συνάδελφοι
Η νομοθεσία για τις συνα

θροίσεις ανάγεται στην εποχή 
της δικτατορίας και πρέπει ε
πιτέλους να καταργηθεί και τυ
πικά, άσχετα που πολλές δια
τάξεις της είναι αντισυνταγμα
τικές.

Είναι ανάγκη επιτακτική να 
θεσπιστούν νέοι κανόνες για 
τις συναθροίσεις, με βάση το 
Σύνταγμα και τα ισχύοντα σε 
άλλες χώρες της Ε.Ε. καθώς 
και θεμιτοί περιορισμοί που θα 
αποτρέπουν πολύωρες συμφο
ρήσεις κυρίως στο κέντρο της 
Αθήνας από κινητοποιήσεις ο
λιγάριθμων ατόμων. Σε κάθε 
περίπτωση πρέπει να διασφα
λίζεται η διεξαγωγή της κινητο
ποίησης σε θεμιτά πλαίσια.

Γι' αυτό παρακαλώ να συ
γκροτηθεί με πρωτοβουλία του 
κ. Πετσάλνικου στο υπουργείο 
Δικαιοσύνης ολιγομελής νομο
παρασκευαστική επιτροπή, σε 
συνεννόηση μεταξύ σας για τη

Ούτε την πλακέτα του Δήμου Τήλου στον Πρόεδρο εγκρίνει η Περιφέρεια!
ροΔοε

Εγινε και αυτό από τον περιφερειάρχη
Νοτίου Αιγαίου, Χαράλαμπο Κόκκινο. 

Λόγω εμπάθειάς του στο πρόσωπο του δη
μάρχου Τήλου Τάσου Αλιφέρη, δεν ενέκρι- 
νε τη δαπάνη (259,90 ευρώ) για την πλακέ
τα που δόθηκε στον Πρόεδρο της Δημο
κρατίας Κάρολο Παπούλια κατά την πρό
σφατη επίσκεψή του στο νησί της Δωδεκα- 
νήσου.

Η απόφαση του δημοτικού συμΒοολίου 
Τήλου για την έγκριση των δαπανών υπο

βλήθηκε στην Περιφέρεια Νοτίου Αιγαίου, 
αλλά απορρίφθηκε με το αιτιολογικό ότι 
«αντίκειται στις διατάξεις του άρθρου 218 
Π.Δ. 410/95». Στην ίδια απόφαση περιλαμ
βάνονταν και οι δαπάνες για ένα γεύμα 
στον πρώην υπουργό Τουρισμού Δημήτρη 
Αβραμόπουλο, πομ επίσης είχε επισκεφθεί 
το νησί, στο Σουηδό πρεσβευτή, σε εκπρο
σώπους τουρκικής πόλης για εκδηλώσεις 
αδελφοποίησης και σε παλαίμαχους ποδο
σφαιριστές. Ο δήμαρχος τοο νησιού, Τά
σος Αλιφέρης, ο οποίος προέρχεται από 
τον χώρο του ΠΑΣΟΚ, απέδωσε την ενέρ

γεια αυτή σε συνέχεια της πολεμικής που 
δέχεται από την Περιφέρεια Νοτίου Αιγαί
ου και την κυβέρνηση.

Η «ιστορική» απόφαση της Περιφέρειας 
Νοτίου Αιγαίου διαβιβάζει την απόφαση 
του δημοτικού σομβουλίου Τήλου στην 
Επιτροπή του άρθρου 7 του Νόμου 
2839/2000. Επιπλέον, καλεί τον Δήμο Τή
λου να στείλει ολόκληρο τον φάκελο της υ
πόθεσης μέσα σε πέντε ημέρες με τις από
ψεις της υπηρεσίας του.

Π. ΚΑΛΙΒΟΥΡΗΣ

Τη σύνταξη 
νομοσχεδίου «σε 
σύντομο χρόνο» 
είχε ζητήσει τον 

Νοέμβριο του 2002 
ο Κ. Σημίτης, 

με επιστολή του σε 
4 υπουργούς

Διακοπές 
τέλος, πιάνουν 
δουλειά 
στο ΠΑΣΟΚ

σύνθεσή της, προκειμένου να 
συντάξει σε εύλογο, αλλά και 
σύντομο χρόνο, ένα σχετικό νο
μοσχέδιο, το οποίο ακολούθως 
θα συζητηθεί με τα κόμματα.

Η νομοπαρασκευαστική ε
πιτροπή μπορεί να αξιοποιή- 
σει σχετικό προσχέδιο του υ
πουργείου Δημόσιας Τάξης, το 
επισυναπτόμενο σημείωμα και 
κάθε άλλο προφορικό υλικό. Η 
ίδια επιτροπή είναι σκόπιμο να 
εκσυγχρονίσει τις διατάξεις για 
την πολιτική επιστράτευση.

Με φιλικούς χαιρετισμούς Κ. 
Σημίτης».

Τι λένε σήμερα
Ερωτηθείς χθες για το θέμα

Στην Αθήνα βρίσκονται από σήμερα ο πρόεδρος και 
τα περισσότερα στελέχη του ΠΑΣΟΚ. Διακοπές 

τέλος και από σήμερα, εν όψει και της επανέναρξης
αύριο των εργασιών της Βουλής, η αξιωματική αντιπο-

Εθνικό Συμβούλιο του ΠΑΣΟΚ στο κλειστό γήπεδο
του Περιστεριού.

Η επέτειος των 32 χρόνων από την ίδρυση του Κινή
ματος, στις 3 Σεπτέμβρη του 1974, θα γιορταστεί την Κυ
ριακή 3 Σεπτεβρίου με μεγάλη εκδήλωση στην Πάτρα.

της επιστολής Σημίτη, ο τότε υ
πουργός Εσωτερικών και απο
δέκτης της επιστολής και νυν υ
ποψήφιος δήμαρχος Αθηναίων 
με το ΠΑΣΟΚ Κ. Σκανδαλίδης 
ισχυρίστηκε ότι και τότε, όπως 
και σήμερα, είχε ταχθεί υπέρ 
της επίλυσης του ζητήματος μέ
σω των δήμων. Και επανέλαβε 
ότι δεν αποδέχεται την πρό
σκληση του υπουργού Δημόσιας 
Τάξης για δημόσιο διάλογο.

Το ΠΑΣΟΚ σήμερα, διά 
των δηλώσεων του αρμόδιου 
συντονιστή Ε. Βενιζέλου, τις 
προηγούμενες μέρες έχει ως 
κεντρική γραμμή την πρόσκλη
ση του Β. Πολύδωρα στη Βου
λή, ώστε εκεί να συζητηθεί το 

λίτευση αναλαμβάνει 
δράση.

Ετσι, συνεδριάζουν με
θαύριο στη Βουλή οι συ
ντονιστές. Την Πέμπτη θα 
συνέλθει το Πολιτικό 
Συμβούλιο του ΠΑΣΟΚ 
στα Καμένα Βούρλα, ενώ 
το Σάββατο 2 Σεπτεμβρί
ου θα συνεδριάσει και το 

θέμα. Πάντως, δύο πρώην υ
πουργοί Δημόσιας Τάξης των 
κυβερνήσεων Σημίτη, ο Μ. 
Χρυσοχοΐδης, αποδέκτης της 
επιστολής, και ο Γ. Φλωρίδης, 
έχουν ταχθεί υπέρ της «δια
κομματικής συνεννόησης για 
το θέμα». Κοινό σημείο ωστό
σο μεταξύ των κ. Βενιζέλου, 
Χρυσοχοΐδη και Φλωρίδη εί
ναι πως δεν απαιτείται αλλαγή 
του νομοθετικού πλαισίου.

Σχολιάζοντας την επιστολή 
Σημίτη ο γραμματέας της Κ.Ε. 
της Ν. Δημοκρατίας Λ. Ζαγο- 
ρίτης έκανε λόγο για «αναξιο- 
πιστία της πολιτικής του 
ΠΑΣΟΚ και υποκρισία κάποι
ων από τα στελέχη του».


